
 

Protokół nr 4/2024 

z sesji Rady Dzielnicy Matarnia 

z posiedzenia III w dniu 17.12.2024 roku w Gdańsku 
 

 

Na dzień 17 grudnia 2024 Przewodnicząca Rady Dzielnicy Agata Winkiewicz zwołała sesję Rady 

Dzielnicy Matania. W związku z niemożliwością uczestniczenia w obradach sesji Przewodniczącej 

Rady Dzielnicy na Przewodniczącą Posiedzenia wyznaczona została Radna Agnieszka Borowy.             

Na protokolanta wyznaczono Radną Annę Kwiatkowską – Gissel. 

W momencie rozpoczęcia sesji obecnych było 11 Radnych. Przewodnicząca Posiedzenie stwierdziła 

zdolność do podejmowania uchwał. Sesję rozpoczęto o 18:02. 

 

Ad. 1 

Na początku posiedzenia przeprowadzono głosowanie na porządkiem obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (wyniki głosowania: 11 głosów za; 0 głosów przeciw  i 0 wstrzymujących się). 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Dzielnicy i przyjęcie porządku. 

2. Omówienie kwestii związanych z przeprowadzeniem konsultacji budżetowych na rok 2025 

oraz 2026. 

3. Omówienie propozycji tematów do poruszenia na spotkaniach z GZDiZ (bezpieczeństwo 

pieszych). 

4. Propozycja Uchwały „Wzywającej Miasto Gdańsk do przeprowadzenia ostatecznych 

szerokich konsultacji społecznych wśród mieszkańców w sprawie oceny przedstawionej 

finalnej koncepcji inwestycji mieszkaniowo-usługowej wraz z proponowanymi inwestycjami 

towarzyszącymi Domesta Sp. z o.o. przy ul. Radiowej w Gdańsku Klukowie, proponowanych 

do realizacji w ramach specustawy mieszkaniowej tzw. <<Lex Deweloper>>” (załącznik). 

5. Informacja o działalności Zarządu Dzielnicy od ostatniej sesji. 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7. Zakończenie sesji Rady Dzielnicy. 

 

Ad. 2 

Radni omówili formę konsultacji budżetowych. Zdecydowano, że odbędzie się ankieta on-line,                        

jednocześnie propozycję będzie można zgłaszać mailowo oraz na dyżurach. Dodatkowo Radni 

zdecydowali, że pojawi się druga ankieta pozwalająca mieszkańcom ocenić poziom zadowolenia                     

z realizacji poprzedniego budżetu Rady. 

 

 



 

Ad. 3 

Radni zaproponowali listę tematów do omówienia z GZDiZ: 

- przejście dla pieszych w okolicy sklepu Biedronka 

- oznakowanie istniejących przejść 

- zmiana organizacji ruchu w okolicy ZSP nr 9 

Radny Łukasz Richert zaproponował, by zebrać wszystkie propozycje i mailowo wysłać je do 

miejskiego inżyniera ruchu, poczekać na odpowiedź i wówczas przekazać całość do GZDiZ. 

Przewodniczący Zarządu Piotr Karpiński przekazał informację, że miasto przeprowadza audyt na 

temat bezpieczeństwa przy szkołach i w związku z tym należy wstrzymać się z omawianiem 

docelowego trybu organizacji ruchu drogowego, w tym także wyznaczonych miejsc postojowych, do 

momentu otrzymania jego wyników. 

O godzinie 18:52 radny Łukasz Richert opuścił sesję. Na sesji pozostało 10 Radnych. 

 

Ad. 4 

Na sesji pojawili się mieszkańcy zainteresowani tematem budowy osiedla przez firmę Domesta. 

Obecni na posiedzeniu mieszkańcy jednogłośnie byli przeciwko budowaniu osiedla w obecnie 

zaproponowanej koncepcji i przychylnie ocenili propozycje uchwały. Po kolejnej burzliwej dyskusji 

Radnych na temat inwestycji Domesty, Rada przeszła do głosowania nad uchwałą (wyniki 

głosowania: 8 głosów za; 0 głosów przeciw i 2 głosy wstrzymujące się). Uchwała została przyjęta 

większością głosów. 

O godzinie 19:35 Radna Maria Tymańska oraz Radny Krzysztof Gajda opuścili obrady. Na sesji 

pozostało 8 Radnych. 

 

Ad. 5 

Na początku Radna Elżbieta Dębowska opowiedziała o konferencji na temat zdrowia psychicznego 

z dnia 11.12.2024. Następnie Radni opowiedzieli o swoich wrażeniach z dzielnicowego spotkania 

świątecznego i wymienili uwagi do przyszłorocznego spotkania. 

 

Ad. 6 

Komisja Rewizyjna przekazała Radnych, że chce wrócić do tematu regulaminu Rady Dzielnicy. 

 

Ad. 7 

Na tym, o godzinie 19:48, Przewodnicząca sesję zakończyła obrady IV sesji Rady Dzielnicy Matarnia. 

 

 

 

Protokolant 
 
 
 

     Anna Kwiatkowska - Gissel 

 Przewodniczący Posiedzenia 
 
 
 

Agnieszka Borowy 



 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2. Uchwała IV/3/2024 z dnia 17 grudnia 2024 

 

 


